



Discover a World of Opportunity™

South High School  
1700 E. Louisiana Ave.  
Denver, CO 80210  
720-423-6000



လၢအိကူး ၂၀၁၆, ၂၀၁၅

ဆု-စီးသံအကွဲဖိတဖၣ်ဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်,

ဖဲလၢယူအပူ,ပဘီးဘၣ်သ့ၣ်ညါဝဲဒၣ်လၢ ကွဲခိၣ်ဒီးကထၢၣ် **Kristin Waters** ကဟံၣ်ပတုၣ်အမူအဒါဒ်ကွဲခိၣ်တကၢ အသီး ဖဲတၢ်မၤလိကတီၢ် တၢ်တခါဝံၤ အလီၢ်ခဲန့ၣ်လီၤ. ဖဲလၢဒ်ၣ်ဖဲဘၢၣ် ၂၀၁၅န့ၣ်,အဝဲရဲၣ်ကျဲၤဟံၣ်လၢ ကလံၤ အိၣ်ဒီးအတၢ်လၢ **Atlanta, Georgia**, တၢ်လီၢ်လၢ အဝဲတူၢ် လိၣ်တၢ်ဖံးတၢ် မၤ မုဒါ လၢ အသိတခါန့ၣ်လီၤ. ပယုဝံသးစူၤ ဘၣ်သ့ၣ်လၢ တၢ်ယုဒီးတၢ်ဒီးလဲက့ၤပုၤလၢ အသိလၢ အလီၢ်အကျိၤ အကျဲအဂီၢ်တၢ်ဆၢ ကတီၢ် အံၤ ယံၣ်ဝဲဒၣ်ဖးယံၣ်ဖိညါလၢ ပမၤအီၤ,ဒီးအဝဲအံၤ ပသ့ၣ်ပီၤသးဝးဒၣ်လၢ ပကနီၤ ဟ့ၣ်ဘၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ ဘၣ်ယးတၢ်ဆၢ ကတီၢ်အယုၣ်ဒီးတၢ်မၤ အကျိၤ အကျဲဒီးသ့န့ၣ်လီၤ.

ဖဲတၢ်မၤလိအန့ၣ်စးထီၣ်အသိသိဝံၤ အလီၢ်ခဲန့ၣ်,ပကစးထီၣ်မၤ သကိးတၢ်ဘူးဘူးတံၢ်တံၢ်ဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိဒီးပုၤတဝၢ အတၢ်မၤ သကိးတၢ်အကရၢ်လၢ အအိၣ် လၢ ဝဲဘၢၣ်ကမူၢ်အကွဲဖိတဖၣ်လၢ တၢ်ကမၤ လီၤတံၢ်ဝဲဒၣ်လၢ စီးသံပုၤတဝၢ အံၤ ဟံၣ်ယုၣ်ဟံၣ်ဂီၢ်လၢ တၢ်ယုထၢ ထီၣ်ကွဲခိၣ်အတၢ်မၤ အကျိၤ အကွဲအပူ န့ၣ်လီၤ. ကွဲဖိတဖၣ်ဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်ကန့ၢ်ဘၣ်တၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်တဖၣ်လၢ အကဟ့ၣ်ထီၣ်အတၢ်ဆၢ န့ၣ်ဘၣ်ယးတၢ်အရၢ်အသးတဖၣ်လၢ အဝဲသ့ၣ်အိၣ်ဒီးဝဲလၢ ခိၣ် န့ၢ်အသိလၢ စီးသံတီၤထီၣ်တကၢ အံၤကဘၣ်အိၣ်န့ၣ်လီၤ. တဘျီဖဲသ့တၢ်ဆၢ န့ၣ်တဖၣ်တၢ်ဟံၣ်ဖိအီၤ မ့ၢ်ဝံၤတဘျီ,ပကမၤ ဝဲဒၣ်ထံကီၢ်ပတီၢ်တၢ်ယုဒီးမၤ ကျိၤအကျိၤ အကွဲလၢ တၢ်ကထံၣ်န့ၢ်ပုၤလၢ အဒီးယုထၢ အသးလၢ အအိၣ်လၢ တၢ်ခိၣ်စီးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.ဖဲလၢနီၣ်ဝဲဘၢၣ်,ကွဲအ ပုၤယုထၢ ထီၣ်ကွဲခိၣ် အပူ ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတၢ်အကမံးတံၢ်တဖု(SPSAC)အံၤ တၢ်ကဒုးအိၣ်ထီၣ်အီၤ န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤ ကဟံၣ်ယုၣ်မိၢ်ဟံၣ် တဖၣ်,ကွဲဖိတဖၣ်, ကွဲအပူ မၤတဖၣ် ဒီးပုၤတဝၢ ဖိတဖၣ်ခိဖျိကွဲအပတီၢ် တၢ်သံက့ၢ်သံဒီးအကျိၤ အကွဲန့ၣ်လီၤ. တၢ်သံက့ၢ်သံဒီးလၢ အဖိးသဲစးအတၢ်မၤ အကျိၤ အကွဲအလီၢ်ခဲ တၢ်လၢ အက ပိၣ်ထွဲထီၣ်အခံမ့ၢ်တၢ်ဆၢ န့ၣ်ခိဖျိပုၤတဝၢ အတၢ်အိၣ်ဖျိလၢ တၢ်အိးထီၣ်အီၤ လၢ ပုၤကိးဂၤ အဂီၢ်တဖၣ်ကအိၣ်ဝဲ,ကွဲခိၣ်အသိတကၢ အံၤ မ့ၢ်မတၢ် လဲၣ်န့ၣ်တၢ် ကဒုးသ့ၣ်ညါအီၤဖဲလၢဒ်ၣ်ဖဲဘၢၣ်လၢအခၢၣ်သးန့ၣ်လီၤ. ပကမၤတၢ်ဆဲးကျိးဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်ဖဲတၢ်ယုထၢ ထီၣ်ကွဲခိၣ်အကျိၤ အကွဲဒိတခါညါအ တီၢ်ပုၤ,ဟံၣ်ယုၣ်တၢ်တီၣ်ထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ လၢ ခဲကတၢ်တဖၣ်ခဲအံၤ ခဲအံၤလၢ ကလံၤ ထံးတီၤ ထီၣ်အကွဲအပုၤယုထၢ ဘူးဖဲ <http://denversouth.org> န့ၣ်သ့လီၤ.

ဒီးကထၢၣ် **Waters** အံၤ အတၢ်မၤဘၣ်ဘျီဘၣ်ဖျိတၢ်လံကွဲဖိလၢ အဝဲကွဲထွဲမၤစၢၤတဖၣ်အခါဖဲအအိၣ် လၢ စီးသံအကွဲကတီၢ်ဟံၣ်ယုၣ်တၢ်မၤဂုၤ ထီၣ်ကွဲ ဖိအတၢ်သ့ထီၣ်ဘၣ်ထီၣ်ခိၣ်ဒိၣ်ကလဲၣ်န့ၣ်လီၤ. အဝဲမၤန့ၢ်တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်လီၤလီၤဆိဆိလၢ **DPS** အအိၣ်,တဘျီယိလၢ ကီၢ်ဖဲၣ်ဒီးကီၢ်စၢၤ ဖျိပခိၣ် အခိၣ်အနီၢ်တဖၣ်အအိၣ်,အထီကတၢ်တခါန့ၣ်လၢ ကီၢ်ခိၣ်အိၣ်ဘါမၤအအိၣ်မ့ၢ်လၢ အဝဲမၤအါထီၣ်ကွဲဖိတဖၣ်သ့ထီၣ်ဘၣ်ထီၣ်,အတၢ်တုၤ ထီၣ်ထီၣ်ဘးအယိ န့ၣ်လီၤ. ဖဲ ၂၀၁၄- ၂၀၁၅န့ၣ်အပူ,ကွဲဖိအခိၣ်လၢ အဖျိထီၣ်အမူးကယု ၁၀၀ပုၤ ပုၤမၤ န့ၢ်တၢ်တူၢ်လိၣ်အဝဲသ့ၣ်ဆူခိလုၣ်အဖျိကတၢ်တဖျါအပူဒီး စီးသံအကွဲဖိလၢ အဖျိထီၣ်တဖၣ်မၤ န့ၢ်ခိလုၣ်ကွဲအ တၢ်မၤစၢၤစကီၢ်လၢရူးအါနီၢ်လဲၣ်ဂကကွဲၢ်ညါန့ၣ်လီၤ.

ဝံသးစူၤ ဟဲဟံၣ်ဖျိထီၣ်သးဒီးပုၤလၢ ပကစံးဘျီစံးဖျိဒီးကထၢၣ်, **Waters** လၢ တၢ်လၢ အမၤတုၢ်ဝဲဒၣ်လၢ ကလံၤ ထံးပုၤတဝၢ ဒီး တခါညါအဂီၢ်-ပက သးသ ယုၢ် ဘၣ်အီၤဒိၣ်ဒိၣ်အါအါန့ၣ်လီၤ. ပနၢ်န့ၢ်လီၤ ပသးလၢ ပကထံၣ်န့ၢ်ပုၤဒီးယုထၢ လီၤအသးလၢ ကအိၣ်ထွဲမၤစၢၤပကွဲဖိတဖၣ်ဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ် ဆူညါလၢ တၢ်ကတုၤ ထီၣ်ထီၣ်ဘးအဝဲသ့ၣ်အတၢ်မိမိတဖၣ်ဒီးကတဲၣ်ကတီၢ် ဟံၣ် စီးသံဟံၣ်ခိၣ်ပတီၢ်ခိၣ်န့ၢ်အသိတဖၣ်လၢ အဂုၤဒိၣ် န့ၢ်ဒီးအလီၢ်န့ၣ် လီၤ.

ပုၤတၢ်ယုးယီၢ်,

**Greta Martinez**  
ပုၤရဲၣ်ကျဲၤ ဟဲ ဆၢ စၢၤတၢ်အိၣ်ကတဲၣ်ကတီၢ် အသးလၢ တၢ်ဖျိထီၣ်တီၤထီၣ်ကွဲဝံၤ အလီၢ်ခဲဂ့ၢ်ဝီ

**Scott Mendelsberg**  
တၢ်ဟံးစုန့ၣ်ကျဲၣ်ဂီၢ်အပူရဲၣ်ကျဲၤ ဟဲ ဆၢ တၢ်